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خطار وزیر کار به مسئولان هشدار داد؛ 

ارجاع تخلفات و کم کاری ها به قوه قضاییه

رییس مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت اعلام کرد

افزایش ابتلا و مرگ  ناشی از »سل« در پاندمی کرونا

رییس مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی؛

فرونشست در کشور به مرحله هشدار رسید

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه در 
ارتباط با نابینایان به صورت اخص و جامعه معلولان به 
صورت عام تر باید چند کار را پیگیری کنیم و خواهیم 
کرد، افزود: اولین کاری که انجام می دهیم این است 
که گزارشی ملی از اینکه مسئولین و دستگاه هایی که 
در حوزه حقوق معلولان مسئولیت داشتند و دارند چه 
کار کردند و چقدر به وظایف و مسئولیت خود عمل 

کردند، تهیه کنیم.
حجت الله عبدالملکی در نشست تخصصی که 
با جامعه نابینایان کشور و انجمن های فعال در امور 
نابینایان به مناسبت روز جهانی عصای سفید برگزار 
شد، با بیان اینکه به عنوان مسئول باید وظایف مان 
چنین  در  و  کنیم  اجرا  و  پیگیری  و  بشناسیم  را 
کارهایی  و  بشماریم  را  خود  نقص های  جلساتی 
اگر  البته  و  یادآوری کنیم  را مجدد  نکردیم  را که 
کارهایی کردیم که دوستان ما در بهزیستی کارهای 
خوبی انجام دادند، اطلاع رسانی کنیم، گفت: ما به 
تازگی کار را با کمک همکاران در بهزیستی شروع 
کردیم و تلاش می کنیم وظایف خود را در حد توان 

پیگیری کنیم و انجام دهیم.
عبدالملکی بابیان اینکه در ارتباط با نابینایان 
به صورت اخص و جامعه معلولان به صورت عام تر 
کرد،  خواهیم  و  کنیم  پیگیری  را  کار  چند  باید 
افزود: اولین کاری که انجام می دهیم این است که 
یک گزارش ملی از اینکه مسئولین و دستگاه هایی 
و  داشتند  مسئولیت  معلولان  حقوق  حوزه  در  که 
دارند، چه کار کردند و چقدر به وظایف و مسئولیت 
و  دانا  قبادی  دکتر  کنیم.  تهیه  کردند،  عمل  خود 
گزارش  که  هستند  مسئول  امروز  از  همکارانشان 
در  که  مقرراتی  و  قانونی  مفاد  تمام  براساس  ملی 
دولت و خارج از دولت برای حمایت و احقاق حقوق 

معلولان گذرانده شده، تهیه کنند.
و  گزارش  این  آذرماه  آخر  کرد:  اظهار  وی 
جمله  از  دستگاه ها  از  کدام  هر  که  عملکردی 
دستگاه هایی که تحت مدیریت وزارتخانه خودمان 
را مانند بهزیستی و از جمله وزارت تعاون را منتشر 
دستگاههای  به  را  لازم  تذکرات  و  کرد  خواهیم 
موردنظر با رونوشت به رییس جمهور ارایه خواهیم 
انجام  کارهایی  چه  کرد  خواهیم  یادآوری  و  کرد 
داده اند  انجام  که  کارهایی  بابت  البته  و  نداده اند 

تقدیر خواهیم کرد.
های  دستگاه  همه  اما  کرد:  تاکید  رفاه  وزیر 
مسئول و مسئولین این را بدانند که به عنوان اخطار 
و هشدار عرض می کنم که فروردین ۱۴۰۱ گزارش 
دیگری تهیه خواهد شد که این گزارش را خدمت 
مقام معظم رهبری ارسال می کنیم و کم و کاستیها 

را به مراجع قضایی ارجاع خواهیم کرد. در ارتباط 
در  معلولان  برای جامعه  قوانین  در  که  وظایفی  با 
نظر گرفته شده و احیانا برخی دستگاههایی که کم 

کاری کرده باشند، قضیه را پیگیری خواهیم کرد.
به  اشاره  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
افراد  حقوق  از  حمایت  قانون   ۱۵ ماده  در  اینکه 
درصد  سه  تخصیص  بر  مبنی  ـ  معلولیت  دارای 
استخدامها به جامعه معلولان ـ مجازات هم تعیین 
شده، به تبصره ۲ ماده ۱۵ این قانون اشاره کرد و 
گفت: این را پیگیری قضایی خواهیم کرد و قانون 
مشخص کرده است. بالاترین مسئول دستگاه  های 
شهرداری ها  غیردولتی،  عمومی  نهادهای  اجرایی، 
ماده  این  مفاد  دقیق  اجرای  به  مکلف  بانک  ها  و 
مراجع  حکم  با  مورد  حسب  متخلفان  هستند. 
ذی صلاح به مجازات تعزیری جزای نقدی درجه ۵ 

تا ۸ موضوع ماده ۱۹ قانون مجازات اسلامی مصوب 
دائم  یا  موقت  انفصال   ،۱۳۹۲ ماه  اردیبهشت  اول 
از  محرومیت  یا  و  مقام  تنزل  عمومی،  خدمات  از 
انتصاب به پست های حساس و مدیریتی و یا اخراج 

از نهاد یا سازمان متبوع محکوم می شوند. 
عبدالملکی ادامه داد: از این به بعد ما خواهش 
معلولان،  به  مربوط  قوانین  اجرای  برای  نمی کنیم 
بلکه موضوع را پیگیری قانونی و قضایی می کنیم. 
درصد  سه  باید  قانون  حکم  به  که  دستگاهی 
استخدام از معلولان را انجام دهد و انجام نمی دهد، 
مجازات خواهد شد و این را تکلیف خود به عنوان 
نماینده جامعه معلولان در هیات دولت می دانم که 

این موضوع را پیگیری کنم. 
برای  که  اقدامی  دومین  اینکه  بیان  با  وی 
احقاق حقوق معلولان لازم است پیگری شود این 
خصوصی  بخش  که  کنیم  بسترسازی  که  است 
شرکت ها و مردم بتوانند آن حقی که بر گردنشان 
این  در  برنامه ریزیهایی  گفت:  کنند  ایفا  را  است 

زمینه انجام می شود.
از سخنان خود  عبدالملکی در بخش دیگری 
جدید  مقررات  ایجاد  و  قوانین  اصلاح  به  اشاره  با 
بندهایی  موجب  به  که  آیین نامه هایی  کرد:  اظهار 
از قوانین لازم است تنظیم شود و اکنون در حال 
در  آینده  ماههای  و  هفته ها  در  که  است  تدوین 

دولت مطرح می شود.
با  اجتماعی همچنین  رفاه  تعاون، کار و  وزیر 
اشاره به شرکت های دانش بنیان و موسسات نوآور 
و گروه های استارتاپی گفت: از همه افراد خلاق و 
نوآوری که در کشور زیاد هستند درخواست داریم 
برای اینکه مسائل و مشکلات معلولان را با رویکرد 

حل مسئله بتوانیم حل کنیم، ورود کنند. 

وزارت  بیماری های  مدیریت  مرکز  رییس 
بهداشت با بیان اینکه اطلاعات ما به طور مشخص 
در  سل  دیرهنگام  تشخیص  موارد  می دهد  نشان 
همه جای دنیا و همچنین کشور ما افزایش یافته 
پزشکان  و  دنیا  همه  توجهات  الان  گفت:  است، 
علائم  با  کسی  هر  و  است  شده  معطوف  کرونا  به 
تنفسی بویژه علائم تنفسی حاد مراجعه کند، اولین 
تشخیص کووید۱۹ است مگر آنکه خلاف آن ثابت 
بیماری سل  به  امر سبب شده توجهات  این  شود. 

کاهش یابد.
نخست  بخش  در  گویا  محمدمهدی  دکتر 
مناسبت  به  مجازی  به صورت  که  نشستی خبری 
در  گفت:  شد،  برگزار  سل  با  مبارزه  جهانی  روز 
کاهش  شاهد  دنیا   ۲۰۱۹ تا  ساله   ۱۰ فاصله 
همچنین  و  سل  بیماری  به  ابتلا  موارد  چشمگیر 
و  بود  بزرگی  بود. دستاوردهای  آن  از  ناشی  مرگ 
بویژه کشورهایی که با این بیماری مشکلات جدی 
برآیند.  مشکلات  پس  از  بودند  توانسته  داشتند 
شاهد بودیم که در زمینه بیماریابی سل، تشخیص 
و درمان آن موفقیت هایی داشتیم و برخی صاحب 
نظران دنیا بارقه های امیدی در مورد حذف بیماری 
سل تا سال ۲۰۵۰ داشتند. اینها نشان دهنده آن 
گرفته  قرار  توجه  مورد  اندازه  چه  تا  سل  که  بود 
است و تا چه اندازه توفیق کنترل آن در دنیا وجود 

داشته است.
وی افزود:  اما بعد از سال ۲۰۱۹ مقداری ورق 
برگشت و شاهد افزایش ابتلا به سل هستیم و در 
کنار آن شاهد کاهش تشخیص بیماری هستیم و 
از طرفی مرگ و میر ناشی از سل هم افزایش یافته 
رکود  این  اصلی  دلیل  معتقدند  دانشمندان  است. 
پاندمی  به دلیل  بیماری  و کاهش تشخیص موارد 

کووید۱۹ است.
بالینی  علائم  نظر  از  کرونا  داد:  ادامه  او 
الان  دارد.  سل  با  توجهی  قابل  مشاهبت های 
معطوف  کرونا  به  پزشکان  و  دنیا  همه  توجهات 
شده است و هر کسی با علائم تنفسی بویژه علائم 
تنفسی حاد مراجعه کند اولین تشخیص کووید۱۹ 
است مگر آنکه خلاف آن ثابت شود. این امر سبب 

شده توجهات به بیماری سل کاهش یابد.
به  کمتر  هم  مردم  دیگر  طرف  از  افزود:  وی 
مراکز درمانی مراجعه می کنند زیرا توصیه می شود 
کمتر از خانه خارج شوند و این امر سبب می شود 
داده شود  تشخیص  بیماری هایشان  دیرتر  و  کمتر 
می دهد  نشان  مشخص  طور  به  ما  اطلاعات  و 

دنیا  جای  همه  در  دیرهنگام سل  تشخیص  موارد 
و همچنین کشور ما افزایش یافته است. تشخیص 
دیرتر یعنی یک فرد آلوده در حال انتقال بیماری 
به سایرین است و خودش از این اتفاق خبری ندارد.
به  محدود  اتفاق  این  البته  داد:  ادامه  گویا 
بیماری سل نیست، سایر بیماری های دیگر هم که 
می توانستند به موقع تشخیص داده و درمان شوند 
تحت تاثیر کووید۱۹ قرار گرفتند و همین وضعیت 
برای عفونت HIV هم وجود دارد و اگر به صورت 
جدی با این موضوع برخورد نشود ممکن است در 
آینده شاهد افزایش موارد ابتلا و مرگ ناشی از این 

گونه بیماری ها باشیم.
وی با تاکید بر لزوم سرمایه گذاری جدی بر 
بیماریابی فعال، اظهار کرد: سرمایه  این موضوع و 
و  ندارد  مالی  گذاری  سرمایه  معنای  تنها  گذاری 
شاید یکی از اهداف ما این بخش باشد، اما از طرفی 
سرمایه گذاری در تامین نیروی انسانی برای کنترل 
این بیماری بخصوص در سیستم بهداشتی که بار 
به عهده  را  بیماری  اصلی موارد تشخیص سرپایی 
تشخیصی  روش های  در  گذاری  سرمایه  و  دارد 
همه  دارد.  اهمیت  بسیار  جدید  درمان  و  جدید 
برنامه  در  برسیم.  نتیجه  به  می شود  سبب  موارد 
کنترل سل کشور تجدیدنظر کنیم و راه هایی بیابیم 
که آسیبی که از کووید۱۹ به سل وارد آمده است 
این  که  بگیریم  قرار  شرایطی  در  و  یابد  تخفیف 

آسیب به حداقل ممکن برسد.
او با اشاره به اینکه با افزایش برنامه بیماریابی 
سال  تا  سل  بیماری  شده  شناسایی  موارد  فعال 
۲۰۱۹ افزایش پیدا کرده بود، تصریح کرد: اما پس 
از این تاریخ موارد شناسایی کاهش یافت و حدود 
۲۰ درصد کمتر از سال ۲۰۱۹ بیماریابی کردیم. در 

سال ۱۳۹۹ تعداد ۵۶۶۶ مورد مبتلا به سل گزارش 
شده در کشور داشتیم که ۱۸ درصد آنها جمعیت 
دادیم.  خدمت  هم  آنها  به  ما  و  بودند  ایرانی  غیر 
کماکان استان های سیستان و بلوچستان بخصوص 
شهرستان زابل و استان گلستان رکورددار ابتلا به 

سل هستند.
در  شده  اندیشیده  تمهیدات  با  افزود:  وی 
بودن  رایگان  بویژه  و  کشور  سل  کنترل  برنامه 
کنترل  در  توفیقات خوبی  درمان سل  و  تشخیص 
بیماری داشتیم. موارد تشخیص داده شده سل  در 
در  و  بودند  نفر  میلیون   ۷.۱ دنیا  در   ۲۰۱۹ سال 
سال ۲۰۲۰ این آمار یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر 
کنیم  فکر  که  نیست  آن  دلیل  این  یافت.  کاهش 
موارد ابتلا کم شده است بلکه بیماریابی دستخوش 
آسیب شده و لازم است برایش برنامه ریزی شود 
از بیماران مبتلا بدون  و این نشان می دهد خیلی 

تشخیص ماندند.
وی درباره وضعیت سل گاوی در کشور، گفت: 
بین  در  بیماری  این  نداریم.  زمینه  این  در  آماری 
نسبتا خوبی  ارتباط  دارد.  ما وجود  دام های کشور 
با سازمان دام پزشکی داریم. یکی از اقدامات خوب 
این سازمان انجام اقدامات کنترلی برای پیشگیری 
اگر  ما  است.  اهلی  دام های  بین  در  گاوی  سل  از 
این  به  مبتلا  که  خاصی  بیمار  درباره  اطلاعاتی 
سازمان  به  بلافاصله  باشیم  داشته  است،  بیماری 
دام پزشکی اعلام می کنیم که این سازمان بلافاصله 

دام های آن منطقه را بررسی می کنند.
گویا درباره انجام واکسیناسیون عمومی علیه 
استفاده می کنیم فقط  ما  سل، گفت: واکسنی که 
برای کودکان است و برای کودکانی که تازه متولد 
اول  روزهای  روتین  در همان  به صورت  می شوند، 

و  نیست  بزرگسالان  برای  می شود.  تزریق  تولد 
سل  علیه  بر  بزرگسال  افراد  که  ندارد  هم  لزومی 
انستیتو  تولید داخلی  واکسن سل  واکسینه شوند. 
دنیا  واکسن های  بهترین  از  یکی  و  بوده  پاستور 
محسوب می شود. برای این واکسن درخواست شده 
تا بتواند مجوز سازمان جهانی بهداشت را هم برای 

صادرات دریافت کند.  
گویا درباره میزان مبتلایان به سل در کشور 
و سل نهفته، گفت:  سال گذشته ۵۶۶۶ مورد سل 
در کشور تشخیص دادیم که ۱۸ درصد آن جمعیت 
غیر ایرانی بودند. ما یک برنامه بیماریابی فعال برای 
کشور  استان های  برخی  در  ایرانی  غیر  جمعیت 
داریم و حتی اگر آنها به ما مراجعه نکنند، ما به آنها 
مراجعه کرده و مورد بررسی و آزمایش و درمان قرار 
می دهیم. این میزان کمتر از سال قبلش بوده است 
تاحدود  کووید۱۹  برنامه  که  است  این  ما  تصور  و 
زیادی روی این کاهش موارد تاثیر منفی گذاشته 
مبتلایان  از  گروهی  نهفته،  سل  زمینه  در  است. 
افرادی هستند که وقتی باکتری سل وارد بدنشان 
شده،   احتمال اینکه آنها مبتلا به سل فعال شوند، 
 زیاد است. بنابراین تلاش می شود که موارد سل را 
اما مبتلا به بیماری نیست و  که فرد عفونت دارد 
این عفونت منجر به ابتلای دیگران نمی شود،  سریع 
فعال  بیماری  به  تا  کنیم  درمان  و  داده  تشخیص 

سل مبتلا نشوند.
وی همچنین گفت:  درمان سل نهفته یکی از 
و  کشور  سطح  در  که  است  برنامه هایی  مهمترین 
دنیا مورد توجه است و دنبال می شود. افرادی که 
مبتلا به سل نهفته هستند، پنج تا ۱۰ درصدشان 
ممکن است ظرف ۱۰ تا ۱۵ سال آینده دچار سل 
فعال شوند و از این جهت اهمیت دارد. بنابراین آنها 
اولی  را کنترل می کنند و به خصوص در دو سال 
تحت  که  است  مهم  می شوند،  داده  تشخیص  که 
ریسک  یک  که  کسانی  حال  گیرند.  قرار  مراقبت 
سوءتغذیه،  زمینه ای،  بیماری  از  اعم  دارند  فاکتور 
اعتیاد  افرادی که  اچ آی وی،  به عفونت  مبتلایان 
می کنند،  مصرف  حدافراطی  در  دخانیات  یا  دارند 
افرادی که سرطان دارند و شیمی درمانی می شوند، 
نشده،  کنترل  و  پیشرفته  دیابت  به  مبتلایان 
کسانیکه داروهای تضعیف کننده سیستم امینی را 
و  دارند  ریوی  مزمن  بیماری  یک  یا  کرده  مصرف 
بیمار  یک  با  تماس  در  که  کسانی  مهم تر  همه  از 
در  و  شوند  بررسی  باید  حتما  که  هستند  مسلول 

صورت نیاز تحت درمان قرار گیرند.

رییس مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی با تاکید بر اینکه 
فرونشست در کشور به مرحله هشدار رسید بر ایجاد محدودیت  برای 
برداشت آب های زیرزمینی در محدوده های فرودگاهی و خطوط راه 

آهن خبر داد.
و  مسکن  راه،  تحقیقات  مرکز  رییس  شکرچی زاده  محمد 
شهرسازی در خصوص فرونشست زمین و مطالعات و راهکارهای ارایه 

شده توسط کارشناسان توضیحاتی ارایه کرد.
این  یادآوری  با  رییس مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی 
مطلب که فرونشست زمین در کشور به مرحله هشدار رسید، گفت: با 
توجه به اینکه یک سوم دشت های کشور تحت تاثیر فرونشست زمین 
قرار دارند حل این  مشکل و یا کند کردن روند آن باید در برنامه ها و 

سیاست های دولتمردان قرار بگیرد.
در  تغییر  همچنین  و  کشاورزی  الگوهای  تغییر  شکرچی زاده 
معضل  حل  برای  راهکارهایی  را  زیرزمینی  آب های  از  برداشت 
فرونشست و روشی برای کند کردن این مشکل عنوان کرد و افزود: 
وزارت راه و شهرسازی به دلیل حوزه مسئولیت گسترده خود و انجام 
دستگاه ها،  سایر  از  بیشتر  سرزمینی،  فضای  در  مختلف  پروژه های 
تحت تاثیر فرونشست زمین قرار دارد و به طور ویژه تاثیر فرونشست 

در فرودگاه ها و خطوط راه آهن قابل مطالعه و ارزیابی است.
 ۱۰ در  ویژه  شکل  به  فرونشست  مطالعات  انجام  وی،  گفته  به 
کرمان،  شیراز،  ایلام،  یزد،  اردبیل،  تبریز،  مشهد،  اصفهان،  فرودگاه 
کرمانشاه و بم از سال ۹۸ به کارفرمایی شرکت فرودگاه ها در دستور 
به  فرودگاه   ۱۰ در  فرونشست  نتایج  بررسی  گرفت.  قرار  مرکز  کار 
شد.  تحویل  کارفرما  به  گذشته  هفته  آن  گزارش  و  رسید  سرانجام 

این  اغلب  وضعیت  هم اکنون  تحقیقات،  مرکز  بررسی های  اساس  بر 
فرودگاه ها نگران کننده نیست. اما از آنجاییکه محدوده فرونشستی رو 
به گسترش است می تواند به فضای فرودگاهی نزدیک بشود. بنابراین 
آنها  از  استفاده  و  نیستند  بحرانی  شرایط  در  ها  فرودگاه  اینکه  با 
مخاطره ای را به همراه نخواهد داشت اما لازم است برای فرودگاه ها 
کشاورزی  و  زیرزمینی  آب های  برداشت  شویم.  قائل  را  حریم هایی 
تا بتوان موضوع  باید مدیریت هوشمندانه باشد  در حریم فرودگاهی 
فرونشست را حتی الامکان به تاخیر انداخت و یا روند آن را کند کرد.
مدیریت  برای  درخواستی  تنظیم  و  تدوین  از  شکرچی زاده 
برداشت آب های زیرزمینی و کشاورزی در حریم فرودگاهی خبر داد 
و افزود: مقرر شد تا شرکت فرودگاه ها با همراهی مرکز تحقیقات راه، 
مسکن و شهرسازی، درخواستی را تهیه و تنظیم و به وزیر راه ارایه 
مدیریت  سازمان  و  وزیران  هیات  در  تصویب  با  درخواست  و  بدهد 
بحران کشور عملیاتی و اجریی شود. بر اساس مصوبه هیات وزیران،   
سازمان آب و وزارت نیرو، محدودیت هایی را برای برداشت آب های 
زیرزمینی در پهنه فرودگاه ها و در حریم فرودگاه ها انجام خواهند 
تصویب  با  تا  هستیم  تلاش  در  و  است  نشده  ایجاد  هنوز  الزام  داد. 
هیات وزیران و همکاری سازمان مدیریت بحران اینکار به الزام برسد. 
با توجه به برداشت های بی رویه، این معضل مشکلات جدی را ایجاد 

خواهد کرد.
به  اشاره  با  شهرسازی  و  مسکن  راه،  تحقیقات  مرکز  رییس 
برای ۱۰ فرودگاه مطالعه شده،  اینکه در مجموع شرایط فرونشست 
که  است  گونه ای  به  فرونشست  وضعیت  کرد:  تاکید  نیست،  بحرانی 
در فرودگاه ها، ظرفیت و استعداد اینکه در آینده مشکل جدی ایجاد 

شود، وجود دارد.
وی از انجام مطالعه در تعداد دیگری از فرودگاه های کشور خبر 
داد و گفت: مرکز تحقیقات، هم اکنون مطالعاتی برای راه آهن تهران- 
مشهد انجام شده و توصیه هایی برای کاهش مخاطرات فرونشست در 
خطوط راه آهن برای شرکت راه آهن ارسال شده است. همچنین، برای 
تعدادی دیگر از خطوط راه آهن در حال اجرای مطالعاتی با شرکت راه 

آهن هستیم و تعامل خوبی در این زمینه وجود دارد.
مخاطرات  کاهش  به  نیز  آهن  راه  شرکت  کرد:  تاکید  وی 
ایجاد  تعامل  با  امیدواریم  و  دارد  توجه  ریلی  خطوط  در  فرونشست 

شده مشکلات حل شوند.
شکرچی زاده تصریح کرد: برای طراحی جدید خطوط راه آهن 
توصیه هایی داریم که حتی الامکان در مناطقی باشد که در زون کم 

فرونشست باشد.

وزیر بهداشت اعلام کرد:
واکسینه شدن ۷۵ درصد مردم علیه 

ویروس کرونا
با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر 
کرونا  واکسن  دوز  میلیون   ۷۱ تزریق  به  اشاره 
علیه  کشور  مردم  درصد   ۷۵ تاکنون  گفت: 

ویروس کرونا واکسینه شده اند.
با  دیدار  در  شنبه  ظهر  الهی  عین  بهرام 
گفت:  قم  علمیه  حوزه  مدرسین  جامعه  رئیس 
فلج  مانند  مختلفی  بیماری های  ما  کشور  در 
با  که  آمد  وجود  به  سرفه  سیاه  و  کزاز  اطفال 

واکسیناسیون به موقع کنترل شد.
بر  دنیا  دانشمندان  همه  امروزه  افزود:  وی 
برای  راه  بهترین  واکسیناسیون  که  باورند  این 
یک  خوشبختانه  و  است  کرونا  ویروس  و  غلبه 
اجماع خوبی بین مسئولین عالی کشور هم برای 
تهیه واکسن و گسترش واکسیناسیون به وجود 

آمده است.
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر 
یادآور شد: همکاری های بین دستگاهی موجب 
شده است که واکسن های مورد نیاز در حد وفور 
واردات ۱۰۰  امروز شاهد  و  وارد شود  به کشور 
میلیون دوز واکسن بودیم که این رقم تا آذرماه 
خواهد  افزایش  دوز  میلیون  شصت  و  یکصد  به 

یافت.
عین الهی تصریح کرد: ویروس کرونا برای 
کشور خسارت های زیادی داشته است اما موجب 
کار  پای  مردم  مختلف  بخش های  در  که  شده 
بیایند و با ایجاد گروه های جهادی و فعالیت های 

مردمی به یاری تیم پزشکی بشتابند.
واکسیناسیون  خصوص  در  داد:  ادامه  وی 
و  حال  و  آمده  وجود  به  ملی  حماسه  یک  هم 
هوای دوران دفاع مقدس زنده شده است و مردم 
خودشان  فضاهای  و  امکانات  همه  دادن  قرار  با 
برای این امر، به یاری تیم سلامت کشور آمده اند.
اینکه در کشور ما در  وزیر بهداشت گفت: 
طول یک هفته ۸ میلیون دوز واکسن تزریق شود 
اقدام  این  امارات و  اندازه کل جمعیت  به  یعنی 
بزرگی است که در سایه همکاری های دستگاه ها 

و به ویژه مشارکت مردم شکل گرفته است.
عین اللهی کل واکسن های تزریق شده را تا 
امروز ۷۱ میلیون دوز اعلام کرد و افزود تاکنون 
۷۵ درصد مردم این کشور علیه ویروس واکسینه 

شده اند.
از تلاش های عده ای ضد  این حال  در  وی 
نمی دانم  من  کرد:  تصریح  و  کرد  انتقاد  واکسن 
انجام  را  کار  این  شرعی  حکم  چه  با  افراد  این 
از نظر علمی دانشمندان  می دهند در حالی که 
هم  آمارها  و  می دانند  واجب  و  ضروری  را  آن 
این  درگیر  که  افرادی  بیشتر  می دهد  نشان 
کسانی  می کنند  فوت  یا  و  شده اند  بیماری 
به  بهداشت  وزیر  نشده اند.  واکسینه  که  هستند 
مصداق بارزی در این زمینه اشاره کرد و گفت: 
در سال گذشته تیم سلامت کشور ۲۲۰ شهید 
دلیل  به  امروز  اما  کرد  اسلامی  نظام  تقدیم  را 
انجام واکسیناسیون تیم سلامت، تعداد مبتلایان 

و فوت در بین آنها به انگشت شمار شده است.
ششم  موج  از  را  خود  نگرانی  اللهی  عین 
شیوع ویروس کرونا عنوان کرد و از علما و مراجع 
خواست که به یاری حوزه سلامت بیایند و مردم 

را برای انجام واکسیناسیون تشویق کنند.
وزیر بهداشت در ادامه افزود: در حال حاضر 
فعال  کرونا  ویروس  که  هستیم  شرایطی  در  ما 
و  است  واکسیناسیون  زمان  بهترین  و  نیست 
مردم باید از این فرصت استفاده کنند که تا موج 
واکسینه  بیماری  این  علیه  نشده  شروع  ششم 
سهولت  برای  ما  کرد:  اضافه  اللهی  عین  شوند. 
را  واکسیناسیون  مراکز  واکسیناسیون  امر  در 
که  طوری  به  دادیم  افزایش  برابر  چندین  به 
 ۱۰ از  واکسن  تزریق  زمان  حداقل  اکنون  هم 
که  است  رسیده  دقیقه   ۱۰ از  کمتر  به  ساعت 
نشان می دهد که هیچ بهانه ای برای عدم حضور 
مردم در مراکز واکسیناسیون وجود ندارد و تیم 
سلامت و بهداشت در هر لحظه ساعت از شبانه 
روز آماده اند که کار واکسیناسیون را انجام دهند.

رییس کل سازمان نظام پرستاری عنوان کرد
کمبود ۱۰۰ هزار پرستار در کشور

گفت:  پرستاری،  نظام  سازمان  کل  رئیس 
وزارت  از جمله  دولتی  همه دستگاه های مسئول 
امور  بودجه و سازمان  و  برنامه  بهداشت، سازمان 
استخدامی کمبود حداقل ۱۰۰ هزار پرستار را قبول 
عالی  شورای  جلسه  در  میرزابیگی  محمد  دارند. 
نظام پرستاری، گفت: تعیین استاندارد ملی نسبت 
پرستار به تخت از جمله مهمترین اولویت های حوزه 
پرستاری است که دنبال می کنیم و حتی اگر به 
ایده آل ها نرسیم در ماه های آینده با اولویت دنبال 
می شود.وی در ادامه با اشاره به لزوم اجرای فوق 
العاده خاص، گفت: موضوع فوق العاده خاص برای 
اولین بار از سوی سازمان نظام پرستاری مطرح شد 
و حتما موافق اجرای آن هستیم. بنابراعلام روابط 
عمومی سازمان نظام پرستاری، میرزابیگی تاکید 
کرد: استخدام پرستار بر اساس نیاز کشور باید انجام 
شود، در موارد استخدام انجام شده حدود ۳۰ درصد 
استخدام ها از نیروهای شرکتی انجام شده است 
اما بکارگیری نیروی شرکتی برای افراد تحصیلکرده 
دانشگاهی قابل قبول نیست و فقط برای نیروهای 

زیر دیپلم قابل قبول است.

سازمان هواشناسی هشدار داد
کاهش دمای ۸ استان به زیر صفر

دمای  کاهش  به  نسبت  هواشناسی  سازمان 
هشت استان به زیر صفر طی دوشنبه و سه شنبه 
)۲۶ و ۲۷ مهرماه( هشدار داد و توصیه هایی را به 
کشاورزان، دامداران، باغداران و ... ارایه کرد. سازمان 
است:  آورده  زردرنگ  با صدور هشدار  هواشناسی 
نفوذ هوای سرد به مناطق غربی کشور، کاهش دما 
به زیر صفر و احتمال یخ زدگی محصولات کشاورزی 
را دوشنبه )۲۶ مهرماه( در استان های کردستان، 
آذربایجان غربی، آذربایجان شرقی، زنجان، همدان، 
ارتفاعات استان های کرمانشاه و لرستان و سه شنبه 
)۲۷ مهرماه( در استان چهارمحال و بختیاری در 
پی دارد بنابراین وارد شدن خسارت به محصولات 

کشاورزی دور از انتظار نیست.

شهردار منطقه یک در ویژه برنامه های 
گرامیداشت هفته نیروی انتظامی:

اقتدار و صلابت بی نظیر نیروی انتظامی مایه 
افتخار و پشت گرمی همه مسئولین است

با  یک  منطقه  شهردار  موسوی  سید حمید 
هدف تجلیل از زحمات نیروی انتظامی در استقرار 
نظم و امنیت در سطح شهر با فرماندهان نیروی 

انتظامی دیدار کرد.
موسوی  حمید  سید  امتیاز،  گزارش  به 
شهردار این منطقه به مناسبت هفته نیروی انتظامی 
فرمانده  پور  اسماعیل  ابراهیم  سرگرد  همراه  به 
سردار  با  منطقه  این  شهرداری  حفاظت  یگان 
محمد کریم بیات مشاور شهردار و فرمانده یگان 
کاویانی  پیام  سرهنگ  تهران،  شهرداری  حفاظت 
رئیس پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ، سرهنگ 
یکم،  کلانتری  سر  سرپرست  زاده  قاسم  ارسلان 
 ۱۰۱ کلانتری  رئیس  خانی  اصغر  علی  سرهنگ 
تجریش و نیروهای یگان حفاظت شهرداری منطقه 
یک، جداگانه دیدار و گفتگو کرد. در این دیدارها 
موسوی اقتدار و صلابت بی نظیر نیروی انتظامی 
جمهوری اسلامی ایران را مایه افتخار و پشت گرمی 
همه مسئولین دانست و گفت: شهرداری با اتکا به 
این پشتوانه ی ارزشمند در انجام امور محوله تاثیر 
گذارتر و موفق تر خواهد بود. وی افزود: نیروهای 
خدوم و بی ادعای انتظامی با خدمات شبانه روزی 
خود ضامن امنیت و انضباط شهر و شهروندان در 
امیدواریم   که  عزیزمان هستند  جای جای کشور 
مسیر خدمتگزاری،  این  در  همواره  یاری خدا  به 
سرافراز و پیروز باشند. شهردار منطقه یک همچنین 
نیروی انتظامی را همراه و همگام مدیریت شهری 
در شمال تهران و تعاملات نزدیک آنان را در اجرای 
موفق پروژه های شهری در راستای حفظ حقوق 
عمومی شهروندان، ضروری دانست و از همکاری ها 
و تعاملات سازنده یگان حفاظت شهرداری تهران در 
اجرای موثر ماموریت های محوله، تشکر و قدردانی 
شهرداران  مناسبت  همین  به  است  گفتنی  کرد. 
نواحی منطقه یک نیز به دیدار نیروهای انتظامی 
محدوده خود رفتند با اهدای گل از زحمات آنها 

تقدیر و تشکر کردند.

دیدار صمیمی شهردار منطقه  ۱9 با 
فعالان عرصه نظم و امنیت

نیروی  با هفته  شهردار منطقه ۱۹ همزمان 
انتظامی با فعالان عرصه نظم و امنیت دیدار و از 

آنان تقدیر کرد.
به گزارش امتیاز، علی توکلی طی نشستی 
صمیمانه با سرهنگ دالوند رئیس کلانتری ۱۵۲ 
خانی آباد نو و معاون او دیدار و با اهدای لوح از 
شهرداری  با  ها  آن  مثبت  همکاری  و  زحمات 
این منطقه قدردانی کرد. او در این دیدار به هم 
افزایی و هماهنگی بسیارخوب و مثال زدنی میان 
نیروهای تلاشگر و خستگی ناپذیر منطقه همچون 
سپاه، بسیج، نیروی انتظامی و سایر ارگان ها اشاره 
بسیار  همکاری  تعامل  این  مصداق  گفت:  و  کرد 
مثبت نیروی انتظامی در ساماندهی دستفروشان 
بازارچه احسانی، جمع آوری شیطان بازار، بازپس 
گیری ورزشگاه شهید باکری، تخریب پاساژ توحید، 
و  بزرگراه شهید هاشمی  فروشان  ساماندهی گل 
گره های  رفع  و  تردد  در  امنیت  ایجاد  همچنین 
با  منطقه  مواصلاتی  و  اصلی  محورهای  ترافیکی 
زحمات و نظارت خوب پلیس راهور است که جای 
مراسم  در  توکلی همچنین  دارد.   قدردانی  بسی 
هفته نیروی انتظامی که با حضور سردار رحیمی 
گرامیداشت  منظور  به  پایتخت  انتظامی  فرمانده 
این هفته در تالار زیتون برگزار شد، شرکت کرد. 
این گزارش می افزاید: منطقه ۱۹ همزمان با هفته 
نیروی انتظامی میزبان شهردار تهران و جمعی از 
مسئولین شهرداری تهران در »مانور اقتدار« یگان 
حفاظت شهرداری تهران بود. در این برنامه علیرضا 
زاکانی شهردار تهران با همراهی شهردار منطقه ۱۹ 
یگان حفاظت شهرداری  نیروهای  با  ضمن دیدار 
لجستیک  تجهیزات  از  میدان،  در  حاضر  تهران 
دیدن  تهران  شهرداری  حفاظت  یگان  سازمان 
کردند. براساس این گزارش شهرداری منطقه ۱۹ 
اقدام به اطلاع  انتظامی  به مناسبت هفته نیروی 
های  بزرگراه  در  بنر  تخته  اکران ۲۰۰  با  رسانی 
و  تندگویان  شهید  فارس،  خلیج  کاظمی،  شهید 
شهید هاشمی و نیز نصب ۲۵ تخته بنر در معابر 

اصلی محدوده کرد.

در نخستین روز هفته تربیت بدنی در منطقه ۱۵ 
انجام شد؛

 تقدیر شهردار منطقه ۱۵ از مربیان 
ایستگاه های ورزش شهروندی 

هفته  روز  درنخستین  منطقه ۱۵   شهردار 
ورزش  ایستگاه  از  بازدید  ضمن  بدنی  تربیت 
تقدیر  ایستگاه  این  مربیان  از  شاهد،  شهروندی 
و فرارسیدن هفته تربیت بدنی را به آنان تبریک 

گفت.
به گزارش امتیاز، وحیدرضا انارکی محمدی 
صبح دیروز با حضور در ایستگاه ورزش شهروندی 
بوستان شاهد همراه با شهروندان به حرکات ورزشی 
پرداخت و در ادامه با اهدای گل و لوح تقدیر به 
داشت.   گرامی  را  هفته  این  ورزشکاران  و  مربیان 
به  اشاره  با  برنامه  این  شهردار منطقه در حاشیه 
فعالیت ۵۵ ایستگاه ورزش شهروندی آقایان و بانوان 
گفت: از شهرداران نواحی و کارشناشان ورزش به 
ورزش صبحگاهی سرکشی  های  ایستگاه  تمامی 
و از مریبان آنها که در طول سال خالصانه و بی 
ادعا موجب ترویج و گسترش ورزش همگانی میان 
شهروندان می شوند، قدردانی می کنند.  محمدی 
با  این هفته  برنامه های  ادامه به تشریح ویژه  در 
هدف ایجاد روحیه فعالیت گروهی و ارتقای روحیه 
پروتکلهای  رعایت  با  شهروندان  نشاط  و  ورزشی 
بهداشتی پرداخت و افزود: برپایی خیابان ورزش در 
ناحیه ۴ ویژه شهروندان و برگزاری مسابقه دوستانه 
شورای  دبیران  و  منطقه  شهرداری  پرسنل  میان 
که  است  هفته  این  برنامه  دیگر  از  یاری محلات 
در این برنامه همزمان از ۱۰ زمین چمن مصنوعی 
بهسازی شده محله ها بهره برداری می شود. او ادامه 
داد: در چند ماه گذشته زمین های ولیعصر)عج( ۱، 
۲، گلزار، گلگشت، مبعث، فجز، خاورشهر، درالقرآن، 
امام رضا)ع( و آزادگان بهسازی و نوسازی شده و در 

اختیار شهروندان قرار گرفته اند.
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